
Protokół  posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Turystyki

Nr 1 /2006  w dniu 17. 01. 2006

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.30  zakończono o godz. 17.30

L.p Imię i nazwisko                 Podpis
1. Przewodnicząca Komisji - Teresa Walewska Obecna

2. Wiceprzewodniczący Komisji – Jacek Brzostowski Obecny

3. Sekretarz Komisji - Andrzej Słoma Obecny

4. Grzegorz Pietrzycki Obecny

5. Krzysztof Migasiewicz Obecny

6. Andrzej Wieczorek Obecny

Nieobecni członkowie Komisji:
1. ______________________________

2. ______________________________

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
1. Sławomir Brodowski – kier. Wydz. Geodezji
2. Michał Piechocki - wicestarosta
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI:

1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.

1.2.  Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji

1.3._Opracowanie i zapoznanie się z planem pracy Komisji na rok 2006.
1.4. Opiniowanie materiałów na XXXIX sesję Rady Powiatu.
________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW.
WNIOSKÓW
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2. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI.
Ad.1.4. Na posiedzeniu obecny był Kierownik Wydziału Geodezji Sławomir
Brodowski, który zapoznał Komisję ze zmianami w budżecie dot. funduszu
Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym.
Kierownik, na pytania członków Komisji, wyjaśnił pochodzenie tych środków.
Ad.1.3. Komisja zapoznała się z planem pracy Rady Powiatu Wągrowieckiego
na rok 2006 oraz z opracowanym planem pracy Komisji i przyjęła go, po
dokonaniu drobnych poprawek.
W  miesiącu lipcu należy dopisać: w rubryce odpowiedzialny – dopisać
Ekspedycja Archeologiczna w Łeknie, a w rubryce referuje: Prezes WSSC oraz
prof. dr hab. Andrzej Wyrwa.
Obecny na posiedzeniu wicestarosta Michał Piechocki zapoznał Komisję ze
stanem realizowania wypłat stypendiów „unijnych”.
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_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI.

5.1. Zapytania

       ________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

5.2   Opinie

Komisja pozytywnie zaopiniowała materiały na XXXIX sesję Rady Powiatu.
_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

      5.3  Stanowiska
ad.1.4. Komisja nie wnosi zastrzeżeń do zmian w budżecie dot. zwiększenia środków w części

dot. Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym.
Ad. 1.3. W planie pracy Komisji należy dokonać poprawek wykazanych w sprawozdaniu.

5.4. Wnioski

.._______________________________________________________________
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_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

   Protokołował:                                                           Przewodnicząca Komisji:

                                                                                                           
             /Andrzej Słoma/                                                               /Teresa Walewska/

Protokół został podpisany przez Przewodniczącą i Sekretarza Komisji.

 


